
Hugelsta SIUS   

Anteckningar förda vid möte 2019-11-05. 

Närvarande var delar av styrelsen i Samskyttet och representanter för  

Eskilstuna Skytteförening, IPSC Smedjan, Bälgviken Skytteförening och i styrelsen i 

Samskyttet var det representanter från Ärla Skytteförening, St Eskils Skyttar, Eskilstua 

Handeldvapen Förening, Eskilstuna Jaktskytteklubb och Eskilstuna Ortens Jägarklubb 

  

 

1. Per Lundqvist öppnade mötet och Joel Edving för anteckningar från mötet 

 

2. Anledning till mötet 

Styrelsen i Samskyttet har diskuterat om att starta upp en husrådsgrupp liknande den 

som finns för de som är verksamma i Munktell. Här är tanken att de som har 

verksamhet uppe på Hugelsta ska delta 

Mötet finner att det är lämpligt att ha detta och att man bör ha mötet 2 ggr/år. 1 i Mars 

innan säsongen startar och 1 i okt/nov när utomhussäsongen i det närmaste är klar. 

Man kan också med fördel ha bokningsmötet i samband med mötet på hösten. 

 

3. Kommunens bana 

- Det är kommunens bana och anläggning vilket är viktigt att komma ihåg och det 

finns också reglerat i avtal vad som Samskyttet ska göra och ansvara för och vad 

som är kommunens ansvar. 

 

4. Anläggningen 

- Idag finns det 5 banor som inte används alls idag, de finns mellan 1-10 och SIUS 

banan på 300 meter. De var med från början men ligger sedan en tid i träda. 

Dessa 5 banor kan med fördel göras om så att de går att använda och vara 

dedikerade till det dynamiska skyttet 

- Det är också möjligt att dela på banorna på SIUS målen så att men kan använda 

fler banor. Eskilstuna Skf och Bälgviken Skf kan dela på ett antal banor, 5 – 10 

stycken och St Eskils skyttar och IPSC Smedjan kan dela på 5 banor, på så sätt 

kan flera föreningar dela på de tider som finns tillgängliga 

- Lars-Erik Enqvist hade ett förslag där man kunde bygga ramar som endast 

används till tävling, eftersom det traditionella gevärsskyttet har större krav på 

noggrannhet i markeringen än vad exempelvis det dynamiska skyttet har. Detta 

möjliggör ju att banan delas på det sätt som beskrivs ovan. Lars-Erik bedömer att 

kostnaden för att tillverka dessa ramar landar kring 1500 – 2000 SEK styck. 

o Här bör vi ansöka om bidrag från kommunen för att täcka denna kostnad 

alternativt att de själva gör dessa ramar. 

- När man fyller på sand kan man inte/ska man inte fylla på det uppifrån. 

- Det finns 115 SIUS mål idag på hela Hugelsta. 

- Anläggningen har inte väsentligt uppdaterats på väldigt länge och är i stort behov 

av en uppdatering och uppfräschning, vilket inte skulle kosta väldigt mycket 

pengar 

 

5. SIUS banan 300 meter 



- Joel skapar en ny bana som ska heta SIUS. Eftersom det går att skjuta på SIUS 

målen och bana 1 – 10 med manuell markering samtidigt. På detta vis skapar vi 

möjlighet för fler att kunna träna samtidigt på 100 – 300 meter. Både genom att 

skjuta flera föreningar samtidigt på SIUS men också genom att man kan skjuta på 

SIUS och bana 1 – 10 samtidigt. 

 

6. Underhållsbehov 

- Sekreteraren skickar ut en förfrågan till samtliga föreningar verksamma på 

Hugelsta om vad respektive förening har för behov av underhåll för att på 

så sätt kunna få en samlad bild och skicka det vidare till Kommunen. 

 

7. Bokningsmöte 

- Sekreteraren skickar ut en kallelse till bokningsmöte i december och att 

respektive förening skickar in sina behov för tävling till sekreteraren till den sista 

november. För att på så sätt påbörja arbetet med att lägga in allt i kalendern.  

- Det samma gäller ju träningstiderna om det finns önskemål eller behov av att 

ändra på några tider. 

- Lägga till SIUS, som nämnts tidigare i boknings kalendern. 

8. Övriga frågor 

- Lars-Erik hade ett tips till bland annat jaktskytteklubbarna som också har SIUS 

mål. Om man har ett hål i gummiduken så minskar man risken för felmarkering då 

det inte kommer med något skräp, plus att utrustningen håller längre utan att 

behöva rengöras eftersom det inte följer med så mycket skräp. 

- Eskilstuna Skytteförening säger sig fortfarande inte ha den ersättning som de ska 

ha för 3 läger i Munktellarenan. 2 under 2018 och 1 under 2019 

Vid anteckningarna 

Joel Edving 

 

 

      

 

 


